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för Fiskeriutskottet 

Angående: Fiskens välbefinnande 

I november offentliggjorde kommissionen en studie och en rapport om fiskens välbefinnande under 
transporten av levande fisk, vilka uppmärksammade såväl bristerna i nuvarande praxis som 
skillnaderna mellan de åtgärder som vidtas på nationell nivå. 

Trots slutsatsen att standarden sjunker i hela EU och trots uppmaningar från parlamentet och rådet att 
göra mera har kommissionen inte kommit med några förslag på förbättringar. 

Europeiska myndigheten för livsmedelssäkerhet (Efsa) har betonat att fisk är kännande varelser, och 
Federationen för europeiska vattenbruksproducenter nämner ofta fiskens välbefinnande i sin 
uppförandekod. 

Vad har kommissionen för skäl för att strunta i information från parlamentet, rådet och näringen om 
brister vad gäller fiskens välbefinnande? 

Med tanke på att det i vissa medlemsstater finns effektiva bestämmelser, att råd om kvävning som 
följer Världsorganisationen för djurhälsas (OIE) normer inte alltid finns att tillgå på medlemsstatsnivå 
och att frivilliga åtgärder är mindre stränga än de som vidtagits av tredjeländer, kommer 
kommissionen att förbinda sig att säkerställa att lagstiftning om djurens välbefinnande som redan är 
tillämplig på fisk genomförs i sin helhet? 
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